



Protokoll

fra møte nr. 27/22-25 i Forbundsstyret **torsdag 20. - lørdag 22. juni 2024**

Til stede:	Kåre Geir Lio Ingrid Blindheim Øyvind Indrebø Siv Sødal Hanne Hogness Nora Kaalstad Tine Austvoll Jensen Fornell Renate Larsen Ragnhild Oulie Bruland Erik Langerud Per Eirik Magnussen Lise H. Thorstensen	President 1. visepresident 2. visepresident Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem (kun fredag) Styremedlem Styremedlem, ansattes repr. Generalsekretær Ass.gen.sek. Sekretariat
Deltok ikke:	Christian Berven Jarl Martin Møller	Styremedlem (hovedleder beach) Styremedlem
Møtested:	Scandic Holmenkollen Park, Kongeveien 26, 0787 Oslo	

Sakliste

Habilitetsgjennomgang	2
Saksnr.: 195/22-25 Godkjenning av protokoll	2
Saksnr.: 196/22-25 Rikets tilstand	2
Saksnr.: 197/22-25 Presidentens hjørne	3
Saksnr.: 198/22-25 Forberedelser til møtet med EHF	3
Saksnr.: 199/22-25 Oppfølging etter NHFs ledermøte	4
Saksnr.: 200/22-25 Håndballtinget 2025	5
Saksnr.: 201/22-25 Anlegg.....	5
Saksnr.: 202/22-25 Forholdet til arrangementsplasseringer.....	6
Saksnr.: 203/22-25 Oppnevning av elitelisensnemnd	7
Saksnr.: 204/22-25 Redegjørelse for aktsomhetsvurderinger.....	7
Saksnr.: 205/22-25 Søknader til NIFs miljøfond.....	8
Saksnr.: 206/22-25 Forslag til endring i «Overordnede retningslinjer gjeldende for norsk håndball».....	8
Saksnr.: 207/22-25 Rapporter og referater	9



Habilitetsgjennomgang

Forbundsstyret foretok en gjennomgang av saklisten opp mot habilitetsspørsmålet.

Saksnr.: 195/22-25 Godkjenning av protokoll

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Presidenten

Følgende protokoll ble lagt fram for godkjenning:

- Protokoll fra FS-møte nr. 26/22-25 avholdt 23. mai 2024.

FS-vedtak i saksnr. 195/22-25:

Protokoll fra FS-møte nr. 26/22-25 godkjennes.

Saksnr.: 196/22-25 Rikets tilstand

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Generalsekretæren

I møtet ga generalsekretæren en status på Rikets tilstand, og la spesielt vekt på følgende områder:

- Stillingen som ass.gen.sek. landes trolig denne uken.
- GS-forum i NIF med fokus på felleskostnader på post 2 og 3, samt en detaljert gjennomgang av de ulike elementene i NIF digital.
- God prosess med NISO ift. nye landslagsspillerkontrakter.
- GS var «gjest» på Norsk Toppåhåndballs (NTH) medlems- og årsmøte i helgen. 1. divisjon ble vedtatt innlemmet i NTH.
- Et vellykket Toppåhåndballseminar er gjennomført, og ble avholdt på Scandic Helsfyr med Oppsal Arena som arrangørsted for den praktiske delen.
- Prosess pågår mtp. å gi innspill til regjeringens forslag til endringer i spillemiddelordningen for anlegg til idrett og fysisk aktivitet. (Saken står som eget agenda-punkt i møtet.)
- NM-finalene (junior og senior) planlegges spilt i Unity Arena 29. desember. Et mulig Final 4 for begge kjønn skal utredes.
- Laguttaket til OL skjer 3. juli.



- Forhandlingene med Gjensidige hva angår forsikringen for sesongen 2024-25 er i prosess. Som tidligere redegjort for, er det å forvente en kraftig økning i premiekostnaden, hovedsakelig basert på økt antall skader, svært lange køer i det offentlige helsevesen og prisøkninger.
- Status billettsalg til VM 2025. Dagsbillettene slippes 29. juli.

FS-vedtak i saksnr. 196/22-25:

Forbundsstyret tar generalsekretærens statusrapport til orientering.

Saksnr.: 197/22-25 Presidentens hjørne

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Presidenten

I møtet ga presidenten en status på hva som har skjedd i det politiske miljøet siden forrige møte med særskilt henblikk på følgende:

- President og generalsekretær deltok på NIFs møte i Ålesund som ble avholdt 31. mai – 2. juni. Møtet hadde fokus på 3 viktige saker;
 - anleggsstrategi, herunder sørge for forutsigbarhet ift. moms- og kompensasjonsreglene,
 - digitaliseringsarbeidet,
 - økonomi som barriere.
- Samtalene med Bærum kommune og eierne av Unity Arena er gode. NHF bidrar så godt som råd i et kontinuerlig samarbeid med eierne av Unity Arena, bl.a. hva angår å skape profesjonelle arrangementer.

FS-vedtak i saksnr. 197/22-25:

Forbundsstyret tar presidentens statusrapport til orientering.

Saksnr.: 198/22-25 Møte med EHF

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Internasjonalt
Saksinnleder: Presidentskapet

Forberedelser til møtet med EHF

Styret i EHF avholdt møte på samme hotell som forbundsstyret fredag 21. juni (med ankomst torsdag 20. og avreise lørdag 22. juni). I møtet drøftet forbundsstyret hvilke saker man ønsket å diskutere med EHF i fellesmøtet.



Møtet med EHF

Presidenten i NHF presenterte innledningsvis noen korte fakta om NHF, herunder bl.a. medlemstall og økonomi. Deretter fortalte 1. visepresident hvordan NHFs strategiplan er bygget opp og tuftet på FNs bærekraftsmål, samt hvordan dette påvirker organisasjonen.

Presidenten i EHF ga deretter en kort historisk oppsummering av forholdet mellom NHF og EHF. Han redegjorde videre kort for forskjellene mellom medlemsforbundene og deres behov, samt plikten EHF har til å finne den rette balansen i forholdet til medlemsnasjonene.

Sakene som deretter ble drøftet var bl.a.:

- EHF ga uttrykk for at de gjerne ser at flere nasjoner, deriblant Norge, vise interesse for å arrangere mesterskap for yngre
- Utviklingen av arrangementsarenaer i Norge.
- Likestilling mellom kjønnene og organisasjonenes fokus på dette.
- Arrangementsutvikling, infrastruktur (hoteller), Infront-avtalen og utfordringen knyttet til manglende media-avtale i Skandinavia på de europeiske cupene (klubbkamper).
- Kompleksiteten knyttet til den internasjonale kalenderen hvor det er mange hensynene som må tas.

FS-vedtak i saksnr. 198/22-25:

Til orientering.

Saksnr.: 199/22-25 Oppfølging etter NHFs ledermøte

Behandlingsinstans:	Forbundsstyret
Hovedområde:	Organisasjon
Saksinnleder:	Presidentskapet

NHFs ledermøte ble avholdt i Bergen 24.-26. mai. Innledningsvis i møtet foretok forbundsstyret en evaluering av ledermøtet før de drøftet innspillene som ble gitt i møtet med mål om å kunne framlegge et konkret forslag til diskusjon i et nytt fellesmøte til høsten.

I tillegg drøftet forbundsstyret rammer, regi, gjennomføring og forberedelser (inkl. hvem som gjør og har ansvar for hva) for et slikt fellesmøte. På ledermøtet i Bergen ble det skissert et nytt fellesmøte i oktober, men i etterkant har det blitt ytret ønske om at møtet avholdes på et tidligere tidspunkt. Som følge av at vi nå går inn i ferietid, at det er OL i august og forbundsstyret ser at de har behov for også å bruke sitt møte i september til å drøfte og slutføre et konkret forslag, blir det krevende å legge opp til et nytt fellesmøte særlig tidligere.



Basert på innspillet gitt av Region Vest i forbundsrådsmøtet tirsdag 28. mai om å begrense antall ansatte som deltar i høstens møte, drøftet forbundsstyret hvem det er naturlig at deltar i høstens fellesmøte.

FS-vedtak i saksnr. 199/22-25:

Forbundsstyret beslutter at høstens fellesmøte skal bestå av forbundsstyret, alle regionstyrer, nasjonal ledergruppe og hovedtillitsvalgt for de ansatte.

Forbundsstyret ber GS sjekke ut ledig kapasitet for et nytt fellesmøte på Gardermoen eller Lillestrøm lørdag 5. og søndag 6. oktober, og etter dette sikre med regionenes daglige ledere at dette er et tidspunkt som passer for de aller fleste.

Saksnr.: 200/22-25 Håndballtinget 2025

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Presidenten

Håndballtinget 2025 er berammet til Scandic Holmenkollen Park 9.-11. mai med siste ordinære styremøte (og møte med dirigentene) torsdag 8. mai kl. 16:00-19:00. I tråd med lovverket skal innkalling til Håndballtinget gjøres kjent innen 31. august.

I møtet foretok forbundsstyret en kort runde mht. til rammer og planer for Håndballtinget 2025, herunder også hvorvidt samme dirigentpar skal forespørres. Videre drøftet styret hvorvidt håndballens hederskveld skal videreføres, samt innenfor hvilke rammer.

FS-vedtak i saksnr. 200/22-25:

Forbundsstyret ber om at Guri Aarøen og Børge Toft forespørres som dirigentpar, samt at Håndballens hederskveld videreføres med styremedlem Hanne Hogness og Lise Thorstensen i førersetet. Priskategorier og oppnevning av en jury for hederskvelden settes på agendaen til forbundsstyrets septembermøte.

Saksnr.: 201/22-25 Anlegg

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Anlegg
Saksinnleder: Presidenten

I styremøtet torsdag kl. 17:00-17:30

Til møtet var Filip Rygg, daglig leder i Rexir, invitert for å presentere status på ny byarena i Bergen. Han deltok via Teams sammen med vår egen nasjonale leder for anlegg og bærekraft, Julie Indstad Hole.



Den nye arenaen planlegges som et kultur- og bysentrum med plass til 8.467 tilskuere i håndballsammenheng og 12.250 til konserter. Det er en ambisjon at arenaen skal være ferdigstilt til Norge skal arrangere VM for menn i 2031.

I styremøtet fredag kl. 10:45-11:30

Til møtet var Julie Indstad Hole invitert for å gi en orientering om departementets forslag til endringer i spillemiddelordningen for anlegg til idrett og fysisk aktivitet.

I tillegg redegjorde Julie for framdriften i utarbeidelsen av vårt eget hørings svar. På styremøtet i Bodø i september vedtas NHFs hørings svar. (Merk: høringsfristen til KUD er 20. september.)

FS-vedtak i saksnr. 201/22-25:

Forbundsstyret tar informasjonen til orientering, og ser med spenning fram mot det videre arbeidet i Bergen med å realisere en byarena.

Forbundsstyret gir videre sin tilslutning til at det leveres et felles høringsinnspill fra idrettene på departementets høringsnotat, og ber Julie Indstad Hole bidra til at våre innspill blir en del av idrettens felles høringsinnspill.

Saksnr.: 202/22-25 Forholdet til arrangementsplasseringer

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Presidenten

Det vises til FS-vedtak i saksnr. 057/19-22 der forbundsstyret drøftet hvordan norsk håndball skal forholde seg til Oslofjord Convention Center (OCC), som er eid av Brunstadstiftelsen, som igjen er opprettet av Brunstad Christian Church. Følgende vedtak ble den gang fattet:

Det vises videre til FS-vedtak i saksnr. 176/19-22 der forbundsstyret drøftet hvordan rekkevidden av ovenstående vedtak skulle tolkes, og stadfestet at beslutning fattet i saksnr. 057/19-22 utelukkende omfatter arrangementer i regi av NHF sentralt og regionalt.

Det har vært gode samtaler med representanter fra OCC knyttet til de prosessene som er igangsatt for å lage et tydelig skille mellom OCC sin virksomhet og Brunstadstiftelsen. Til møtet var derfor representanter fra OCC invitert for å informere om status i dette arbeidet. Det er nå ikke lenger noen tilknytning mellom OCC og BCC annet enn at BCC har tilgang til å benytte anlegget til sine arrangementer. Videre er det inngått en låneavtale mellom partene.



FS-vedtak i saksnr. 202/22-25:

Forbundsstyret opplever at OCC har svart ut de betenkeligheter som styret hadde i forrige omgang. Dog ber forbundsstyret presidenten å sjekke ut økonomi- og tjenesteflyt mellom OCC og BCC, samt når man forventer et styre besatt av medlemmer i hovedsak utenfor BCC. Forbundsstyret vil se på saken på nytt og ta en beslutning av hvorvidt OCC kan benyttes som arrangørsted i et senere styremøte.

Saksnr.: 203/22-25 Oppnevning av elitelisenemnd

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Ass.gen.sek.

Til møtet forelå et notat der det foreslås å utvide elitelisenemndas periode til 3 år, slik at denne følger tingperioden. Oppnevning skjer av nyvalgt forbundsstyre for ny periode. Følgelig foreslås å re-oppnevne eksisterende elitelisenemnd for ett år for deretter å gå over på en 3 års syklus som følger tingperioden ifm. Håndballtinget i 2025.

FS-vedtak i saksnr. 203/22-25:

Forbundsstyret gir sin tilslutning til notatets forslag, og re-oppnevner eksisterende elitelisenemnd gjeldende fra 1. juli 2024 og til og med 30. juni 2025:

- Leder: Arne Sverre Modahl
- Medlem: Tone Fjærvoll
- Medlem: Sven Erga
- Medlem: Marte Leveraas

Saksnr.: 204/22-25 Redegjørelse for aktsomhetsvurderinger

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Ass.gen.sek.

NHF er i kraft av sin størrelse underlagt Åpenhetsloven. [NHF's aktsomhetsvurdering](#) (klikk på lenken) omfatter både sentral og regional virksomhet selv om den regionale virksomheten isolert sett ikke er underlagt Åpenhetsloven. Loven stiller krav til at denne oppdateres innen 30. juni hvert år.

I ovenstående lenke, framgår hva som p.t. er skrevet knyttet til dette. I møtet drøftet forbundsstyret hvorvidt denne skal videreføres slik den står eller om det skal gjøres



FS-vedtak i saksnr. 204/22-25:

Forbundsstyret er tilfreds med redegjørelsen, og ber GS sørge for at handball.no oppdateres med ny tekst.

Saksnr.: 205/22-25 Søknader til NIFs miljøfond

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Generalsekretæren

Til møtet forelå 3 søknader sendt NIFs miljøfond;

- sharebuskonsept under VM 2025,
- miljøvennlige profileringsprodukter fra Flisa under VM 2025 og
- støtte til abonnement hos Green Producers Club (måleverktøy for klimagassutslipp).

I søknadene er det bekreftet at organisasjonens styre er gjort kjent med de innsendte søknader. Dette er en forutsetning for NIFs behandling.

FS-vedtak i saksnr. 205/22-25:

Forbundsstyret er gjort kjent med og gir sin tilslutning til de nevnte søknader.

Saksnr.: 206/22-25 Forslag til endring i «Overordnede retningslinjer gjeldende for norsk håndball»

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Generalsekretæren

Det vises til saksnr. 170/22-25 der forbundsstyret godkjente de framlagte dokumenter (presidentinstruksen og åpenhetsdokumentet) gjeldende fram til Håndballtinget 2025.

Det er etterkant av styremøtet gjort en presisering i punkt 0 – innledning i åpenhetsdokumentet (nå benevnt som Overordnede retningslinjer gjeldende for norsk håndball). Videre har nasjonal ledergruppe i ettertid sett at det vil være hensiktsmessig å heve satsen på beløpet under anskaffelsesprotokoll og register fra 30.000 til 50.000 kroner for enkeltanskaffelser.



FS-vedtak i saksnr. 206/22-25:

Forbundsstyret gir sin tilslutning til presiseringen som er gjort og til forslaget fra nasjonal ledergruppe. Forbundsstyret ber GS bekjentgjøre dokumentet i hele organisasjonen (politisk og administrativt), inkludert en bekreftelse på at dokumentet er lest og forstått.

Saksnr.: 207/22-25 Rapporter og referater

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Diverse

a. Alkoholservering ifm. VM 2025

I møtet redegjorde generalsekretæren for servering av alkohol ifm. VM 2025 og i hvilke områder dette skal/kan være tillatt. Basert på tribunens størrelse, er det begrenset kapasitet for egne lukkede områder slik det var mulighet for både i Stavanger og Trondheim i desember 2023. Med utgangspunkt i dette, diskuterte forbundsstyret ulike alternativer.

b. Hovedleder til EM i beachhåndball i Varna 29. juni – 8. juli

Som følge av at styremedlem Renate Larsen likevel ikke har anledning til å delta som hovedleder til EM beachhåndball, drøftet forbundsstyret hvorvidt det var andre som kan tre inn som hennes erstatter.

FS-vedtak i saksnr. 207/22-25:

Forbundsstyret viderefører eksisterende praksis med at alkohol kun skal serveres i egnede lukkede områder.

Julie Aspelund Berg, administrativt ansatt, er til stede under mesterskapet og ivaretar hovedlederfunksjonen sammen med styremedlem Tine Austvoll Jensen.